


BILL OF LADING NOT NEGOTIABLE CONNAISSEMENT NON NÉGOCIABLE

SHIPPER / EXPÉDITEUR NAME / NOM ADDRESS / ADRESSE POSTAL CODE / CODE POSTAL		 56 Romina Dr Suite 2, Vaughan, Ontario, L4K 4Z7 Phone: (905) 851-4773 Fax: (905) 660-9331 www.fast-links.com
CONSIGNEE / DESTINATAIRE NAME / NOM ADDRESS / ADRESSE POSTAL CODE / CODE POSTAL		
SPECIAL INSTRUCTIONS / INSTRUCTIONS SPÉCIALES		DECLARED VALUATION / VALEUR DÉCLARÉE \$ _____
		SHIPPER'S REFERENCE NO. / N° DE RÉF. DE L'EXPÉDITEUR
		RATE QUOTE NUMBER / NUMÉRO DE SOUMISSION DE TAUX
DATE		

N. B. NOTE CAREFULLY CONDITIONS ON BACK HEREOF WHICH ARE HEREBY ACCEPTED / N. B. LIRE ATTENTIVEMENT AU VERSO LES CONDITIONS QUI SONT ACCEPTÉES AUX PRÉSENTES

INTERMODAL SERVICE Atlantic Canada <input type="checkbox"/>		ROAD SERVICE - Ontario, Quebec & Atlantic <small>PREMIUM SURCHARGE FOR ROAD SERVICE TO ATLANTIC CANADA, CHECK RATE QUOTE FOR SERVICE - LEVEL QUOTED</small> SERVICE ROUTIER - Ontario, Québec et Atlantique <input type="checkbox"/> <small>SUPPLÉMENT POUR SERVICE ROUTIER VERS LES PROVINCES DE L'ATLANTIQUE, VÉRIFIEZ LA SOUMISSION DE TAUX POUR LE SERVICE - NIVEAU DE SERVICE DE LA SOUMISSION</small>			
PLEASE MARK WITH "X" IF FREIGHT CHARGES TO BE ENDIQUER PAR UN "X" SI L'ENVOI EST EN	NO. OF PIECES N° DE COLIS	DESCRIPTION OF ARTICLES, MARKS & EXCEPTIONS DESCRIPTION DES MARCHANDISES, MARQUES ET EXCEPTIONS	WEIGHT POIDS	RATE TARIF	AMOUNT MONTANT
PREPAID / PORT PAYÉ COLLECT / POUR DÙ					
C.O.D / C.R.					
AMOUNT / MONTANT					
C.O.D. FEE FRAIS D'ENVOI CONTRE REMBOURSEMENT					
PREPAID / PORT PAYÉ					
<small>AT OWNER'S RISK / AUX RISQUES DU PROPRIÉTAIRE</small>	TOTAL NO. OF PIECES N° TOTAL DE COLIS		TOTAL WEIGHT POIDS TOTAL	CUBE	
YES / OUI SIGNATURE					

SHRINK WRAPPED BY CUSTOMER / EMBALLÉ SOUS FILM PLASTIQUE PAR LE CLIENT <input type="checkbox"/>	HEAT REQUIRED / CHALEUR REQUISE <input type="checkbox"/>
--	---

NO. OF PCS _____ UNIT NO. _____
 N° DE COLIS _____ DATE _____ N° DE REMORQUE _____

SHIPPER / EXPÉDITEUR _____ DATE _____ SIGNATURE _____

CARRIER / TRANSPORTEUR _____ DATE _____ SIGNATURE _____

THIS BILL OF LADING IS TO BE SIGNED BY THE SHIPPER AND THE CARRIER / L'EXPÉDITEUR ET LE TRANSPORTEUR DOIVENT SIGNER LE CONNAISSEMENT.

Received subject to the Rules for the Carriage of Express and Non-Carload Freight Traffic and tariffs in effect on the date of issue of this original shipping contract (bill of lading), goods described below, in apparent good order except as noted (contents and condition of contents of packaged unknown), marked, consigned and destined as indicated below, which said company agrees to carry to its usual place of delivery at said destination, if on its road, otherwise to deliver to another carrier on the route to said destinations. It is mutually agreed, as to each carrier of all or any of said goods over all or any portion of said route to destination, and as to each party at any time interested in all or any of said goods, that every service "to be performed hereunder shall be subject to all conditions, whether printed or written, herein contained (including conditions on back hereof) and which are agreed by the shipper and accepted for himself as his assigns."

Reçu sous réserve des règlements régissant le transport des messageries et marchandises de détail et tarifs en vigueur à la date de délivrance de ce contact de transport (connaissance), les marchandises désignées ci-dessous, apparemment en bon état, sauf les remarques contenues aux présentes (le contenu et l'état du contenu des colis étant inconnus), marquées et consignées tel que ci-après indiqué, et que la compagnie s'engage à transporter à destination à son lieu habituel de livraison, pourvu que telle destination soit sur son parcours, sinon à les livrer à un autre voiturier faisant route vers celle destination. Il est de plus convenu, par tout voiturier transportant tout ou partie desdites marchandises sur tout ou partie de parcours, et par toute personne intéressée en aucun temps à tout ou partie desdites marchandises, que tous les services prévus aux présentes seront soumis à toutes les conditions, imprimées ou écrites, du connaissance (y compris les conditions énoncées au verso), que l'expéditeur accepte pour lui-même et ses ayants droit.